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Protokół Nr 5.2024 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej VII kadencji 

odbytego w dniu 19 grudnia 2024 r. godz. 7:30

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.
W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej wzięli udział jej członkowie według załączonej listy obecności 
stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. W posiedzeniu uczestniczyło 4 członków komisji 
na ogólną liczbę 4.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 7:30.
Posiedzenie komisji otworzył i przewodniczył obradom pan Marcin Grudnik - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej oznajmiając, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność posiedzenia.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.
Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia komisji.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 4.
„Za" - 4 głosy (Marcin Grudnik, Grzegorz Kaptur, Joanna Michałek, Bogusław Włodarczyk), 
„przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu obrad.
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie wystąpienia pokontrolnego z kontroli przeprowadzonej w Powiatowym 

Środowiskowym Domu Samopomocy typu A, B, C, D w Opatowie.
5. Sprawy organizacyjne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie zapytał członków komisji, czy są uwagi lub inne propozycje do porządku obrad.
W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem zaproponowanego 
porządku obrad.
W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 4.
„Za" - 4 głosy (Marcin Grudnik, Grzegorz Kaptur, Joanna Michałek, Bogusław Włodarczyk), 

„przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
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Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad.
Ad. 4. Przyjęcie wystąpienia pokontrolnego z kontroli przeprowadzonej w Powiatowym 
Środowiskowym Domu Samopomocy typu A, B, C, D w Opatowie.
Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do przedłożonego projektu wystąpienia 
pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli w Powiatowym Środowiskowym Domu Samopomocy typu 
A, B, C, D w Opatowie.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wystąpienie pokontrolne z kontroli 
przeprowadzonej w Powiatowym Zakładzie Transportu w Opatowie.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów przyjęli protokół 
z przedmiotowej kontroli, który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.
„Za" -4 głosy (Marcin Grudnik, Grzegorz Kaptur, Joanna Michałek, Bogusław Włodarczyk), „przeciw" 
- 0 głosów, „wstrzymało się" - 0.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.
W wyniku braku zapytań pan Przewodniczący uznał punkt za zrealizowany, a następnie poinformował 
o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Sprawy organizacyjne.
Pan Przewodniczący zapytał o propozycje do planu kontroli na przyszły rok. Zaproponowała, aby były 
to dwie kontrole np. jeden DPS i jeden SOSW.

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który zaproponował, aby komisja 
przeprowadziła kontrolę we Włostowie, gdyż już wydatkowaliśmy dużo środków i wato byłby 
zobaczyć komplet dokumentacji. Dodał, iż taka kontrola mogłaby być przeprowadzona w II półroczu 
2025 r.

Odbyła się dyskusja, co do tego czy komisja może skontrolować taką inwestycje, która nie jest naszą 
jednostka organizacyjną. Poprosili aby pani mecenas wypowiedziała się w przedmiotowym temacie i 
wtedy ustalą kontrolowane jednostki.

Pan Przewodnicząc zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. W wyniku braku głosów poinformował 
o przejściu do realizacji ostatniego punktu porządku obrad.

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym za przybycie oraz udział w obradach, po czym 
wypowiedziała formułę „zamykam posiedzenie komisji".
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 7:37).

Protokołowała
Sylwia Lenart

Przewodnicząc komisji Rewizyjnej
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